

## Referat bestyrelsesmøde i Bellinge Gymnasterne.

Nr. 10-2023

Tid: Mandag d. 27. Februar kl. 19.00-21.30

Sted: Bellinge Idrætscenter – klublokale

Deltagere: Lykke Moesgaard, Thomas Moesgaard, Rikke Thykjær, Maiken Lohmann, Marianne Larsen og Dorthe Jakobsen.

Fraværende: Ingen

Referent: Maiken Lohmann

### **Pkt. 1) Godkendelse af referat nr. 9-2023**

- Godkendt

### **Pkt. 2) Åben for tilføjelse til dagsorden**

- Ingen tilføjelser

### **Pkt. 3) Godkendelse af dagsorden nr. 10-2023**

- Godkendt

### **Pkt. 4) Generalforsamling onsdag d. 22. marts 2023 v/ Lykke**

Sammensætning bestyrelse

Udkast til indkaldelse, annoncering, evt. forslag mv gennemgås

- Bestyrelsens forslag til ændring i vedtægter sendes med indkaldelsen ud til foreningens medlemmer **(Rikke)**
- Indkaldelse udarbejdes og sendes til foreningens medlemmer, instruktører og trænere. Indkaldelse uploades på foreningens hjemmeside **(Rikke)**.
- Gave til afgående medlemmer **(Maiken)**
- Der er gang i processen med at finde nye bestyrelsesmedlemmer **(Lykke)**

### **Pkt. 5) Budget/regnskab v/Thomas**

Status på budget/regnskab

- Regnskabet er gennemgået og underskrevet.

### **Pkt. 6) Sæson 2022/23 v/Alle**

Status træningsdragter, opvisningsdragter, vimpler, Sponsor T-shirts

- Der udarbejdes link til betaling af opvisningsdragter **(Maiken)**

Aktivitetsliste vedr. opvisninger mv.

- Er sendt ud til medlemmerne.

Gymcamp – status på denne.

- Udskydes til næste møde.

Lokalopvisning – annoncering, program, praktisk hjælp, indkøb.

- Udskydes til næste møde – optællingsliste og arbejdsmanual for lokalopvisningen sendes med dagsorden til næste møde.

Åben træning nye gymnaster.

- Udskydes til næste møde.

#### **Pkt. 7) Hjemmeside/Conventus v/Alle**

Opfølgning på betalingslink.

- Ingen link lukkes.

#### **Pkt. 8)**

#### **Pkt. 9) Evt.**

- 14. Marts tages der første spadestik til springcenteret på Ådalskolen – Vi bør være repræsenteret med ét medlem fra bestyrelsen, aftales på næste møde.

**Næste møde: 13/3-2023 kl. 19 i BIC**

#### **Generelle emner til kommende møde:**

- Når der åbnes link i 2024 skal der afprøves om der kan sættes begrænsning, så kun eksisterende medlemmer kan tilmelde sig i en given periode.
- Salg af dragter til lokalopvisningen.
- Gennemgang af foto på hjemmeside.
- Opfølgning efter DGI-konsulent; Anders Lilhav.
- Prioritering af dokumenterne "Privatlivspolitik" og "Fortegnelsespligt".
- Opsætning af Årshjul, Udarbejdelse af "Organisationsstruktur".